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Protokół  

z posiedzenia Komisji Budżetu, Oświaty, 

Kultury i Zdrowia 

Rady Gminy Miedźno  

odbytej w dniu 23 stycznia 2014r. 

 

 
W posiedzeniu komisji uczestniczyli: 

1. Janina Antczak - przewodnicząca 

2. Wojciech Tałajczyk – wiceprzewodniczący 

3. Mirosław Zawada - członek 

4. Grażyna Gorzałka - członek 

5. Henryk Owczarek - członek 

6. Adam Leśnikowski - członek 

7. Józef Wąs – członek 

8. Zdzisław Bęben – członek 

9. Andrzej Kluczny - członek 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Andrzej Szczypiór - Wójt 

2. Leszek Idasz – Przewodniczący Rady 

3. Teresa Ściebura – Skarbnik Gminy 

4. Michał Leśnikowski – Opiekun hali sportowej w Ostrowach nad Okszą 

5. Tomasz Jarzębski  - Animator sportu  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Informacja z działalności Hali Sportowej w Ostrowach nad Okszą. 

3. Informacja o działalności zespołu boisk sportowych Orlik 2013. 

4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2014 rok. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad 

dokonała przewodnicząca Komisji Janina Antczak, informując jednocześnie  

o możliwości zgłaszania zmian do porządku obrad. 

Radny Owczarek powiedział, że zgłasza wniosek, aby po pkt. 3 porządku posiedzenia była 

informacja na temat ustanowienia dębu Hollaka pomnikiem przyrody. 

Przewodnicząca Antczak poddała wniosek radnego Owczarka pod głosowanie. 

Głosowało 9 radnych w tym: 

◦ głosów „za”    - 9 

◦ głosów „przeciw”   - 0 

◦ głosów „wstrzymujących się”  - 0 

Wniosek został przyjęty.  

Wobec powyższego Przewodnicząca poddała porządek posiedzenia po zmianie pod 

głosowanie: 

◦ głosów „za”    - 9 

◦ głosów „przeciw”   - 0 
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◦ głosów „wstrzymujących się”  - 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

W związku z wprowadzoną zmianą Komisja obradowała według następującego porządku: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Informacja z działalności Hali Sportowej w Ostrowach nad Okszą. 

3. Informacja o działalności zespołu boisk sportowych Orlik 2013. 

4. Informacja na temat ustanowienia dębu Hollaka pomnikiem przyrody. 

5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2014 rok. 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia komisji. 

 

Ad. pkt. 2. 

Informację z działalności hali sportowej w Ostrowach nad Okszą za rok 2013 przedstawił 

opiekun hali Michał Leśnikowski. Informacja ta stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Radny Owczarek zapytał, czy na hali jest przewidywana organizacja np. stołów 

wielkanocnych lub bożonarodzeniowych. 

Pan Leśnikowski odpowiedział, że jeżeli będą takie plany to tak. 

Radny Owczarek zapytał, ile wyniosły wpływy do budżetu z tytułu wynajmu hali sportowej. 

Pan Leśnikowski odpowiedział, że ok. 23.000 zł brutto. 

Radny Zawada zapytał, czy hala jest wykorzystywana w 100%. 

Pan Leśnikowski odpowiedział, że tak, a nawet ponad 100%. 

Radny Owczarek zapytał, z jakich środków są organizowane turnieje Wójta. 

Pan Leśnikowski odpowiedział, że z wpisowego. 

Radny Tałajczyk zapytał, czy halę wynajmują osoby z poza terenu gminy. 

Pan Leśnikowski odpowiedział, że w zeszłym roku były to praktycznie osoby z terenu gminy. 

Radny Zawada zapytał, jaka jest stawka za wynajem hali. 

Pan Leśnikowski odpowiedział, że 56 zł brutto za 1 godzinę bez prysznica, 61 zł brutto za  

1 godzinę z prysznicem. 

Radna Gorzałka powiedziała, że hala funkcjonuje od 3 lat. W związku z tym zapytała, jaki  

i za jaką kwotę został zakupiony do niej sprzęt. Dodała, że niektóre z pomieszczeń hali były 

puste. 

Pan Leśnikowski odpowiedział, że podczas otwarcia hali były wręczone piłki. Dodał, że 

zakupiono również kosze na piłki, tyczki, drabinki koordynacyjne. Zakomunikował, że nie 

zna kwoty przeznaczonej na ten sprzęt. 

Radna Gorzałka zapytała, czy w sprawie siłowni coś się zmieniło. 

Pan Leśnikowski odpowiedział, że siłownia nie została wyposażona. 

Radna Gorzałka podsumowała, że wynika z tego, iż stały sprzęt przez 3 lata nie został 

uzupełniony. 

Wójt powiedział, że pracownik ds. promocji miał wyszukiwać programy, w których byłaby 

możliwość uzyskania dofinansowania do wyposażenia siłowni. 

Radny Owczarek zapytał o możliwości utworzenia sekcji kajakarskiej czy też wioślarskiej. 

Pan Leśnikowski powiedział, że się nad tym nie zastanawiał. Dodał, że według niego 

potrzebny jest odpowiedni sprzęt oraz uprawnienia. 

 

Ad. pkt. 3. 
Informację o działalności zespołu boisk sportowych Orlik w 2013 roku przedstawił animator 

sportu Tomasz Jarzębski. Informacja ta stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Radny Bęben powiedział, że turniej nocny w lipcu ubiegłego roku się nie odbył. 

Pan Jarzębski powiedział, że turniej się odbył i ostatecznie wzięły w nim udział 3 drużyny. 
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Wójt powiedział, że panowie z KS Grom przedstawili propozycję zorganizowania turnieju, na 

który to uzyskali zgodę. Okazało się, że przez noc padał deszcz, a drużyny biorące udział  

w turnieju nie miały odpowiedniego obuwia, dlatego też drużyny, które nie miały 

odpowiedniego obuwia musiały opuścić boisko. Zaznaczył, że działacze klubu mieli do niego 

pretensje, ale ostatecznie wszystko zakończyło się bezpiecznie. 

Pan Jarzębski dodał, że regulamin korzystania z zespołu boisk sportowych Orlik został 

złamany. 

Wójt powiedział, że na dzień dzisiejszy przy organizacji takich turniejów jest spisywana 

umowa. Dodał, że turnieje te nie są imprezami masowymi, bo jeżeli by takimi były to Urząd 

ma prawo do przeprowadzenia ich kontroli. 

Przewodniczący Rady powiedział, że według niego zainteresowanie korzystaniem z zespołu 

boisk sportowych Orlik spadło w porównaniu do  poprzedniego roku. 

Pan Jarzębski powiedział, że rezerwacje są. Dodał, że faktycznie mniej osób korzystało  

z boisk w zeszłym roku w stosunku do jeszcze poprzedniego roku. 

Wójt powiedział, że boisko ma działać w odpowiednich warunkach atmosferycznych. 

Radny Bęben zapytał, jak wygląda sprawa kortu tenisowego. 

Pan Jarzębski odpowiedział, że kortem tenisowym zajmuje się Gminny Ośrodek Kultury. 

Dodał, że był on doprowadzony do odpowiedniego stanu, ale zainteresowanie nim było małe. 

Wójt potwierdził, że kort był zaniedbany, ale został odnowiony. 

Radny Owczarek powiedział, że na boisku sportowym w Miedźnie odbywają się spotkania 

towarzyskie i dochodzi do burd. 

Pan Jarzębski powiedział, że nie ma wpływu na to, że ktoś przychodzi na boisko np. z piwem.  

Radny Bęben powiedział, że miał być założony monitoring. 

Wójt powiedział, że Rada przeznaczyła 1.500,00 zł na monitoring, ale jest to za mało. Dodał, 

że środki te nie zostały wykorzystane i przejdą do wolnych środków. Po zwiększeniu środków 

zostanie zgłoszony wniosek o założenie monitoringu przy zespole boisk sportowych  

w Miedźnie. 

 

Ad. pkt. 4. 

Radny Owczarek powiedział, że podczas jednej z sesji sołtys Lizurej poruszył sprawę dębu 

Hollaka i zaatakował radnego. Dodał, że został pozytywnie zaskoczony przez harcerzy, którzy 

złożyli wniosek o uznanie dębu Hollaka za pomnik przyrody. Wniosek o uznanie dęba za 

pomnik przyrody złożył pan Kolman z Częstochowy. 

Radny przedstawił korespondencję dotyczącą objęciem ochroną dębu Hollaka  

z wcześniejszych lat. 

Radny Bęben powiedział, że skoro pisma są z 1986 roku, to dlaczego wtedy tego nie 

załatwiono i dlaczego Rada ma się teraz tym zajmować. 

Radny Owczarek powiedział: „panowie do książek, do szkoły, wstyd. Pan Golba wyraził na to 

zgodę”. 

Radny Bęben zapytał: „to dlaczego tego nie dokończył?”. 

Wójt zapytał, kto przekazał korespondencję Regionalnemu Towarzystwu Społeczno – 

Kulturalnemu w Miedźnie skoro zaczęło ono funkcjonować w 1991 r. 

Radny Owczarek odpowiedział, że korespondencja została przekazana przez Klub Wołyńskiej 

Brygady Kawalerii. 

Wójt powiedział, że dopóki był przewodniczący klubu, to klub funkcjonował. Dodał, że żona 

zmarłego przewodniczącego powiedziała, iż materiały klubu zostały zabrane. 

Radny Owczarek powiedział, że Regionalne Towarzystwo Społeczno – Kulturalne istnieje. 

Wójt powiedział, że nie było wyborów prezesa. 

Radny Owczarek zapytał Wójta: „czy przychodzi Pan na spotkania?” 

Wójt odpowiedział, że należał do Towarzystwa, ale już nie należy. 
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Przewodniczący Rady zapytał, czy Towarzystwo jest zarejestrowane. 

Radny Owczarek zaproponował, aby zadzwonić w tej sprawie do Starostwa Powiatowego  

w Kłobucku. 

Wójt w kwestii ustanowienia dębu Hollaka pomnikiem przyrody powiedział, że musi zostać 

przeprowadzona odpowiednia procedura. Dodał, że jeżeli tak to zostanie to za dąb będzie 

odpowiadał właściciel gruntu. Po 30 latach harcerze mogą wystąpić o zasiedzenie. Zaznaczył, 

że pomnik w Mokrej został wybudowany w 1975 roku i nie jest zabytkiem. 

Radny Owczarek powiedział, że „harcerze chcą odnowić”. 

Przewodniczący Rady powiedział, że jest to teren prywatny i trzeba uzyskać odpowiednie 

zgody. 

Radny Owczarek odpowiedział, że zgody są. 

Wójt jako przykład podał drogę przy ulicy Leśnej w Miedźnie, gdzie ostatecznie trzeba było 

wyznaczyć ulicę Władysława Łokietka, bo osoba, która odziedziczyła grunt nie wyraziła 

zgody na korzystanie z drogi wyznaczonej wcześniej do dojazdu. 

Radna Gorzałka powiedziała, że „takie zgody powinny przechodzić na następnych 

właścicieli”. 

Radny Owczarek zapytał, czy kwestia dębu Hollaka zostanie załatwiona. 

Wójt odpowiedział, że bieg sprawy został nadany. Zaznaczył, że obowiązuje go odpowiednia 

procedura i poinformuje Radę o jej wynikach. 

  

Ad. pkt. 5. 

Komisja zapoznała się z propozycją planu pracy na bieżący rok. 

Radny Owczarek zapytał, czy w planie jest temat dotyczący obchodów bitwy pod Mokrą. 

Przewodnicząca Antczak odpowiedziała, że taki temat jest przewidziany w marcu br. 

Wójt poinformował, że otrzymał pismo z Prokuratury Rejonowej w Częstochowie  

o udzielenie wyjaśnień odnośnie obchodów rocznicowych organizowanych w Mokrej.  

 

Radny Zawada o godz. 14.50 opuścił posiedzenie Komisji. 

 

Radny Owczarek zgłosił wniosek, aby na każdym posiedzeniu Komisji była informacja  

o przygotowaniach do obchodów rocznicowych bitwy pod Mokrą. 

Wójt powiedział, że podczas sesji wystąpi z wnioskiem o zabezpieczenie kwoty ok. 60.000 zł 

na inscenizację bitwy pod Mokrą. Dodał, że w przypadku, gdyby Starosta Kłobucki wycofał 

się z dofinansowania inscenizacji to gmina też z niej zrezygnuje. 

Radny Bęben powiedział, że „jeżeli inscenizacja miała by być przeprowadzona ze środków 

gminy, to coś jest nie tak”. 

Wójt powiedział, że myślał, iż inscenizacją zajmie się Starosta, ale ostatecznie gmina ogłosiła 

konkurs na nią. 

Radny Owczarek zapytał, czy została wybrana firma, która ją przeprowadzi. 

Wójt odpowiedział, że tak. 

Komisja wspólnie ustaliła, że informacja dotycząc przygotowań do obchodów 75 rocznicy 

Bitwy pod Mokrą będzie omawiana podczas posiedzeń w: marcu, maju i sierpniu. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji na 2014 rok. 

Głosowało 8 radnych w tym: 

◦ głosów „za”    - 8 

◦ głosów „przeciw”   - 0 

◦ głosów „wstrzymujących się”  - 0 

Plan pracy na 2014 rok został zatwierdzony. W związku z tym na najbliższej sesji pod 

głosowanie Rady zostanie przedłożony stosowny projekt uchwały. 
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Ad. pkt.6. 

1. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 

rok. 
Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 8  

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 
Skarbnik powiedziała, że środki w kwocie 90.000,00 zł pochodzą z wolnych środków. Dodała, że 

wysokość wolnych środków nie została jeszcze ustalona. Na prośbę Wójta na sesję zostanie 

wprowadzony ten projekt uchwały, który byłby podejmowany po uchwaleniu budżetu. 

Zakomunikowała, że kwota 40.000,00 zł dotyczy wybudowania komina oraz wykonania kotłowni 

węglowej w Domu Nauczyciela przy ul. Księżycowej w Miedźnie. Natomiast kwota 50.000,00 zł 

dotyczy wykonania wymiany pokrycia dachowego na budynku zaplecza Gminnego Punktu 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Miedźnie przy ul. Władysława Jagiełły 17. 
Wójt powiedział, że zgłosiły się firmy, które wykonają kotłownię w Domu Nauczyciela. Dodał, 

że inwestycja ta była zaplanowana w zeszłym roku, ale nie została przeprowadzona ponieważ 

zbyt małe środki były na nią przeznaczone. Zaznaczył, że wykonanie kotłowni ma na celu przede 

wszystkim odłączenie ogrzewania Domu Nauczyciela od szkoły. 

Skarbnik powiedziała, że w przypadku wymiany pokrycia dachowego otwarcie ofert ma nastąpić  

29 stycznia br. 

Radny Bęben stwierdził, że przetarg nie powinien być ogłoszony skoro nie ma środków na 

inwestycję. 

Wójt powiedział, że na podstawie środków z zeszłego roku wysłano zapytania ofertowe. 

Skarbnik powiedziała, że wpływają do gminy decyzje Wojewody Śląskiego o wypłacenie 

świadczenia dla osób opiekujących się osobami niepełnosprawnymi. 

Wójt powiedział, że należy przyjąć projekt budżetu, aby stał się on budżetem. 

Wiceprzewodniczący Kluczny zapytał, czy dużo będzie wolnych środków. 

Wójt odpowiedział, że z pewnością będą środki oszczędnościowe. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 6  

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 2  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
Radna Gorzałka zapytała o załącznik nr 14 do projektu budżetu, który otrzymali radni wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

Skarbnik odpowiedziała, że do 2011 roku Regionalna Izba Obrachunkowa wymagała ten 

załącznik, później z niego zrezygnowano, a obecnie znowu jest wymagany. 

 

Radny Bęben opuścił posiedzenie Komisji o godz. 15.15. 

 

Ad. pkt. 7. 

Ze względu na brak spraw różnych Przewodnicząca Antczak zakończyła posiedzenie Komisji. 

 

Protokolant        Przewodnicząca Komisji 

(-) Aleksandra Bernaś       Budżetu, Oświaty, Kultury 

         i Zdrowia 

         (-) Janina Antczak 


